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Volem diàleg, no monòleg

Recentment s'ha publicat en un mitjà local que l'ajuntament subvencionarà a entitats animalistes de
Sant Cugat. Sorprèn d'entrada que aquest atorgament, i inclús l'import, ens arriba per un mitjà de
comunicació i no com una notificació directa administració-associació.

Segons diu aquesta publicació, la PAS -Plataforma Animalista de Sant Cugat-, per tot el 2020 (ja quasi
acabat), rebrà 3.315 euros per donar atenció i alimentació als gats de les colònies. El cens de colònies que la
PAS va fer el 2017, i que l'ajuntament ha d'haver continuat, comptabilitzava 1.500 gats en aquell moment. Per
tant, 3.315 euros per atendre durant tot un any els segurament més de 1.500 gats: per les despeses veterinàries
si estan malalts o ferits, per alimentar-los i per comprar el material i medicació que requereix garantir un bon
estat de salut i d’higiene d'aquests gats. Una xifra irrisòria, sincerament.

La realitat és que és la PAS qui "subvenciona" a l'Ajuntament, ja que és la nostra associació qui ha gastat més
de sis vegades aquest import en 11 mesos. Són diners que no hauríem d'invertir en aquesta tasca perquè els
gats de colònia són responsabilitat de l'Ajuntament. Nosaltres voldríem invertir-los en campanyes de
sensibilització i informació, en tallers per a nens i adults, en feines i projectes educatius a les escoles, etc. Però
això no ho podem fer perquè els diners que tenim, gràcies als nostres socis i a les donacions de la gent, els
hem de posar allà on l'Ajuntament no posa el que li correspon.

I per dur a terme el mètode CER (captura-esterilització-retorn) ,tan imprescindible per estabilitzar aquesta
xifra de gats: per això hi haurà partida?

ALBA ROIG és membre de la PAS

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/opinio/151434.html
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